

**TENDER ADDENDUM****ADDENDA À LA SOUMISSION**

Landscaping Maintenance Services

Services d'entretien paysager

NR93

NR93

May 12, 2017

Le 12 mai 2017

Page 1 of 1

Page 1 de 1

**ADDENDUM No. 1****ADDENDA no. 1**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

**CLARIFICATION:****CLARIFICATION :**

Replace section II. 2. (b) of the Invitation to tender form (page 2 of 8) with the following:

Remplacer le texte à la section II. 2. (b) du document Invitation à soumissionner (page 2 de 8) avec le texte suivant :

(b) upon notification of acceptance of tender, a Performance Bond for 50% of the Line items 1 and 2 amounts including taxes for One year only, or, "Cash" in the amount of 20 % of the Line items 1 and 2 amounts including taxes for One year only.

(b) sur l'avis d'acceptation de la présente soumission, un cautionnement d'exécution pour 50% du montant de la soumission, ou, un chèque visé à l'ordre de la Commission de la capitale nationale au montant de 20% No. Items 1 et 2 de la soumission incluant taxes pour un an seulement.



Nathalie Rheault  
Senior Contract Officer / Agent principal de contrats  
Procurement Services / Services de l'approvisionnement  
Corporate Services Branch / Direction des services généraux